



Date: 20 November 2023

التاريخ: 20 نوفمبر 2023

Ref:

المرجع: OG-01982-23

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

المحترم السيد / محمد سعود العصيمي

CEO - Boursa Kuwait

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

State of Kuwait

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Zain disclosure about Zain Saudi Arabia

الموضوع: إفصاح زين بخصوص شركة زين السعودية

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

In reference to the subject matter, kindly find the following disclosure as provided by Zain KSA.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نرفق لكم أدناه الإفصاح الوارد إلينا من قبل شركة الاتصالات المتنقلة السعودية (زين السعودية).

Attached; Disclosure Form of Material Information

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

بدر ناصر

بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser AIKharafi

Vice Chairman and Group CEO





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Arabic	English	
<p>تعلن "زين السعودية" عن بيع الحصة المملوكة لها في شركة "لتيس الذهبية" والبالغة 20% من رأس مال لتيس الذهبية لصالح صندوق الاستثمارات العامة بمبلغ وقدره 726 مليون ريال سعودي (59.8 مليون د.ك).</p>	<p>Zain KSA announces the sale of the stakes it owns in Golden Lattice Investment Company "GLIC", amounting to 20% of the capital of "GLIC", to the benefit of the Public Investment Fund "PIF", for an amount of SAR726 m (KD59.8 m).</p>	<p>عنوان الإعلان Title</p>
<p>بالإشارة إلى الإعلان المنشور بتاريخ 2022-02-15 والمتعلق بالعرض النهائي المقدم من صندوق الاستثمارات العامة حيث شمل العرض النهائي المقدم مسبقاً على حق الشراء للحصة المتبقية لـ "زين السعودية" والبالغة 20% من رأس مال لتيس الذهبية بمبلغ وقدره 726 مليون ريال سعودي (59.8 مليون د.ك).</p> <p>عليه تعلن "زين السعودية" عن بيع الحصة المملوكة لها في شركة "لتيس الذهبية" والبالغة 20% من رأس مال لتيس الذهبية لصالح صندوق الاستثمارات العامة بمبلغ وقدره 726 مليون ريال سعودي (59.8 مليون د.ك).</p> <p>حسب سعر بيع الأبراج بلغت قيمة الحصة محل الطلب 605 مليون ريال سعودي (49.8 مليون د.ك)، وبذلك يكون الأثر المالي المتوقع إيجاباً مبلغ 121 مليون ريال سعودي (10 مليون د.ك).</p> <p>سيتم الاعلان عن اي تطورات جوهرية حيال هذا الأمر في حينه.</p>	<p>Referring to the announcement published on 15-02-2022 regarding the final offer by the Public Investment Fund "PIF" that included the right to acquire the remaining share of Zain KSA (20% of "GLIC") for SAR726 m (KD59.8 m).</p> <p>Accordingly, "Zain KSA" announces the sale of the stakes it owns in Golden Lattice Investment Company "GLIC", amounting to 20% of the capital of "GLIC", to the benefit of the Public Investment Fund "PIF", for an amount of SAR726 m (KD59.8 m).</p> <p>According to the sale price of the towers, the carrying value of the requested shares was SAR 605 m (KD 49.8 m), and thus the expected financial benefit is SAR 121 m (KD 10 m).</p> <p>Any substantial developments will be announced in due course.</p>	<p>مقدمة Introduction</p>
<p>ستؤدي إلى أرباح تصل إلى 121 مليون ريال سعودي (10 مليون د.ك). ويكون نصيب مجموعة زين من هذه الأرباح بمقدار ملكيتها في زين السعودية والبالغة 37.045%.</p> <p>سوف يكون هناك أثر إيجابي على المركز المالي للشركة، وسوف يظهر في البيانات المالية المجمعة للشركة في الربع الرابع من العام 2023.</p>	<p>This transaction will result in a gain of up to SAR121 m (KD10 m). Zain Group share will be 37.045% from this gain, as per the Group ownership in Zain KSA.</p> <p>A positive financial impact will be recorded in the Q4 2023</p>	<p>الأثر المالي على مجموعة زين Financial Impact on Zain Group</p>

